
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 18. september 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål CC

Hvad vil ministeren gøre for at sikre, at alle børn får faglig kompetent behandling og for-

ældrene en tryg oplevelse på alle landets fødeafdelinger – og neonatalafsnit – således at

sager, som dem vi har set på Odense Universitetshospital og beskrevet i artiklen ”Skarp

kritik af sygehusafdeling med for tidligt fødte: ’Jeg havde bare lyst til at skrige højt” fra

DR.dk den 17.september 2020 ikke gentager sig andre steder?

https://www.dr.dk/nyheder/regionale/fyn/skarp-kritik-af-sygehusafdeling-med-tidligt-foed-

te-jeg-havde-bare-lyst-til?cid=newsletter_nb_dr-p4fyn_20200917152839

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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